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درمکتب امام

اقامه عدل الهی
در ماه محرم، تمام کسانی که منبر می روند، واعظ هستند، نوحه خوان هستند، 

تمام دسته جات باید در رأس امورشان این مسئله قرار داده شود. سیدالشهدا برای 

این بود شهادتش؛ برای این بود که اقامه بشود عدل الهی.
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سعید جلیلی:
آمریکا تحریم های تازه اعمال می کند

و هنوز عده ای تردید دارند او رفیق است یا دشمن! 
نماینده رهبر معظم انقلاب در شــورای عالی امنیت 
ملی گفت: طرف مقابل برای فشار اقتصادی آرایش جنگی 
گرفته است، تحریم های تازه اعمال می کند و به اموال شما 
دستبرد می زند و عده ای هنوز در تردید هستند که آیا او 

رفیق است یا رقیب یا دشمن!
دکتر سعید جلیلی نماینده رهبر معظم انقلاب در شورای عالی 
امنیت ملی در جمع مردم آمل گفت: واقع بینی امام بود که فرمود 

جنگ ما جنگ حق و باطل بود و تمام شدنی نیست.
 جلیلی که در محل امامزاده ابراهیم شهرستان آمل سخنرانی 
می کرد با بیان اینکه آمریکا پس از جنگ تحمیلی وارد یک جنگ 
تمام عیار اقتصادی با ما شد، افزود:  ملت ما پس از جنگ مشاهده 

کرد که دشمنی های آمریکا هیچ گاه قطع نشد.
 وی تصریح کرد: دشمنی که تحریم های فلج کننده علیه یک 

ملت را اجرا می کند هیچ گاه نمی تواند مورد اعتماد واقع شود.
 عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام ادامه داد: تحلیل های 

فلج کننده خطرناکتر از تحریم های فلج کننده است.
 جلیلــی افزود: تحلیل فلج کننده یعنی آنچه اعتماد به نفس 
ملی را تضعیف کند، توانمندی داخلی را تحقیر کند و موجب دل 

بستن به سراب وعده های دشمن شود.
 دبیر سابق شورای عالی امنیت ملی کشورمان با تاکید بر اینکه 
نقشه امروز دشمن تفرقه و تضعیف توان داخلی در عرصه اقتصاد 
است، گفت: ارائه لیست سیاه و سفید، حیله دشمن برای تضعیف 

توانمندی ملی است.
 وی افــزود: آمریــکا می داند وقتــی توانمندی های ملی در 
عرصه اقتصاد بســیج شود، تحریم ها و فشارها بی اثر خواهد شد. 
آنهــا توانمندی های فرزندان ملــت را در جنگ تجربه کرده اند و 

می خواهند مانع بروز این توانمندی ها شوند.
 نماینده رهبر معظم انقلاب در شورای عالی امنیت ملی ادامه 
داد: هر حرکتی که مانع توانمندی های ملی در جهت پیشــرفت 

اقتصادی کشور شود حرکتی در جهت آمریکاست.
 جلیلی تصریح کرد: راه پیشــرفت کشور و ایجاد اشتغال اتکا 

به توانمندی های داخلی است نه سراب وعده های طرف مقابل.
 عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام تاکید کرد: نباید برای 
ایجاد شغل معطل وعده های دشمنی شد که کمر به نابودی ملت 

ما بسته است.
  وی افزود: طرف مقابل برای فشــار اقتصادی آرایش جنگی 
گرفته است، تحریم های تازه اعمال می کند و به اموال شما دستبرد 
می زند و عده ای هنوز در تردید هســتند که آیا او رفیق است یا 

رقیب یا دشمن!
 جلیلی با بیان اینکه در برابر دشــمنی که می خواهد جنگ 
اقتصادی را تحمیل کند بدترین ظلم آن اســت که آمادگی های 
اقتصــادی از نیروی خودی گرفته شــود، تصریح کرد: در جنگ 
اقتصادی نباید بین صف و ستاد فاصله بیفتد. حقوق های نجومی، 
یعنی فاصله بین مردم و کارگزاران و دور شدن از فهم مشکلات 

مردم.
 نماینــده رهبر معظم انقلاب در شــورای عالی امنیت ملی 
خاطرنشــان کرد: مهم این نیست که دشمن تا دیروز خشمگین 
بود و امروز لبخند می زند، مهم نشــاندن لبخند بر چهره مردم و 

زدودن غم از چهره بیکاران است.
 بــه گزارش رجا، وی در پایان گفت: امروز تاکید مقام معظم 
رهبری بر این اســت که این تجربه کســب شود که نمی شود به 

دشمن اعتماد کرد.
اختتامیه چهاردهمین اجلاس

 پیرغلامان حسینی در بندرعباس برگزار شد

با سپری شدن بیش از یک سال از امضای برجام، 
عهدشــکنی های آمریکا هر روز ابعاد جدیدتری به 

خود می گیرد.
 دلواپسی دولتمردان

حسینعلی حاجی دلیگانی نماینده مردم شاهین شهر در 
مجلس با اشاره به اذعان وزیر امور خارجه به بدعهدی های 
آمریکا و اینکه برجام برای ما دســتاوردی نداشــته است، 
گفت: آنچه که پیشــتر توسط دلســوزان در مورد برجام و 
بدعهدی های آمریکا مطرح می شد و این افراد تحت عنوان 
دلواپس مورد خطاب قرار می گرفتند همان مطالبی اســت 
که امــروز وزیر امور خارجه، رئیس ســازمان انرژی اتمی، 
رئیس بانــک مرکــزی و حتی آقــای رئیس جمهور به آن 

اذعان دارند.
حاجی دلیگانی افزود: امروز ما شــاهد هســتیم که آن 
پیش بینی هایی که دوستان دلســوز ما در حین مذاکرات 
مطــرح می کردند امروز یکی پــس از دیگری عینیت پیدا 

می کند.
نماینده مردم شاهین شــهر در مجلس شورای اسلامی 
اظهار داشت: امروز آقای رئیس جمهور در پیشگاه ملت باید 
از این دلســوزان عذرخواهی کند چرا که وقتی آنها از سر 
دلسوزی نکاتی را در خصوص برجام مطرح می کردند مورد 
شماتت و نسبت های بی روا از سوی رئیس جمهور و مسئولان 

دولتی قرار می گرفتند.
حاجی دلیگانی در پایان خاطرنشان کرد: آمریکا در برجام 
شرایطی را به وجود آورده که ما برای نجات از وضعیت فعلی 
به هرچه که آنها می گویند متوصل شــویم و هرچه که این 
کار را می کنیم مشــکلاتمان نه تنها کم نشده بلکه بیشتر 
می شود و عملا به اهدافمان در برجام دست پیدا نمی کنیم.

لزوم اجرای اقدامات عملی
 درباره نقض  عهدهای طرف مقابل 

اکبر رنجبرزاده نماینده مردم اســدآباد و عضو هیئت 
رئیسه مجلس با اشاره به اظهارات وزیر امور خارجه مبنی 
براینکه برجام دســتاوردی برای کشــور ما نداشته است، 
گفت: دولت باید اقدامات عملی را در خصوص برجام برای 
دفاع از حقوق ملت در دستور کار خود قرار دهد و از طریق 
مراجع حقوقی بین المللی حقوق حقه ملت ایران در برجام 

را پیگیری کند.
رنجبرزاده افزود: بدعهدی های آمریکا این دستاورد را 
برای مسئولین ما به همراه دارد که دولتمردان آمریکا قابل 
اعتماد نیســتند و نباید بحث اجــرای تعهدات و در بحث 

مذاکرات به آنها اعتماد کرد.

نمایندگان مجلس مطرح کردند

پیش بینی های دلسوزان درباره برجام به حقیقت پیوست

رئیس جمهــور گفت : 50 پــروژه با اعتبار 
903میلیارد تومان برای عمران و آبادانی قزوین 

به تصویب رسید.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی ریاست جمهوری،  
حسن روحانی در نشســتی با خبرنگاران رسانه های 
استان قزوین با اشاره به اهتمام دولت برای رفع نیازها 
و مشکلات استان قزوین در زمینه هایی نظیر آب، راه، 
راه آهن ، کشاورزی، عمران شهری، صنعت، بهداشت و 
درمان و امور زیربنایی از اختصاص 903 میلیارد تومان 
برای اجرا و تکمیل 50 طرح و پروژه در این اســتان 

طی امسال و سال آینده خبر داد. 
وی با اشــاره اینکه تمام مسائل مربوط به استان 
قزوین پیش از سفر در تهران مورد بررسی قرار گرفته 
است، اظهار کرد : در زمینه راه آهن، طرح هایی برای دو 
خطه کردن مسیر قزوین به تهران در نظر گرفته شده 
که تا اوایل سال آینده اجرایی و عملیاتی خواهد شد.

رئیس جمهوری به تصمیمات اتخاذ شده در حوزه 
آب استان قزوین اشــاره کرد و گفت: در این زمینه 

رئیس  مجلس خبرگان رهبری گفت: عده ای تصمیم 
به این دارند که با دیگران معامله کنند و ملت را به آنها 
بفروشند و تصور می کنند که با وعده های دیگران همه 

چیز درست شده و مملکت آباد می شود.
آیت الله احمد جنتی پیش از ظهر روز پنجشنبه در نشست 
مشــترک اعضای هیئت  رئیســه مجلس خبرگان رهبری با 
کمیسیون های تخصصی که در سالن جلسات دبیرخانه مجلس 
خبرگان رهبری در قم برگزار شد، با بیان اینکه امیدواریم این 
نشست ها آثار مفید و مؤثری را به دنبال داشته باشد ، اظهار 
داشت: حیات دینی مردم با حضور در مراسم های عزاداری ماه 
محرم تشــدید می شود چرا که مردم در این مراسم ها میثاق 
خود را با اهل بیــت)ع( تجدید می کنند و در نتیجه این امر 

سبب جلوگیری از فروپاشی پایه های ایمانی آنها می شود.
وی با تاکید بر اینکه قیام امام حســین)ع( به منظور برپایی 
فریضه بی نظیر امر به معروف و نهی از منکر بوده اســت، اضافه 
کرد: اگر این فریضه واجب دینی در جامعه فراموش شــود دیگر 
آموزه های دینی در جامعه کم رنگ می شود به همین علت باید این 
واجب دینی را جدی گرفته و برای اجرای درست آن تلاش کنیم.
افزایش فساد با کوتاهی در امر به معروف 

و نهی از منکر 
بــه گزارش فــارس، رئیــس  مجلس خبــرگان رهبری 
خاطرنشــان کرد: اکنون به میزانی که نسبت به اجرای امر به 
معروف و نهی از منکر کوتاهی شــده،  فســاد در جامعه نشر 
پیدا کرده اســت و با توجه به اینکه فسادهای کنونی جامعه 
توقف پذیر نیست، اگر به امر به معروف و نهی از منکر پرداخته 
نشود فساد در جامعه توسعه یافته و مباحث مختلف را مورد 

تاثیر قرار می دهد.
وی با اشــاره به این که نهادهای انقلابی به ویژه خبرگان 
رهبری باید در امر به معروف و نهی از منکر پیشــگام باشند، 
تصریح کرد: نمونه های معروف و منکر باید در جامعه بررسی 
و به مردم معرفی شود؛ نیروی انتظامی در ارتباط با رفع برخی 
از منکرات عملکرد مطلوبی دارد هرچند توان مقابله با برخی 

روحانی در نشستی با خبرنگاران:

50 پروژه با اعتبار 903 میلیارد تومان برای عمران و آبادانی قزوین به تصویب رسید

آیت الله جنتی: 

عده ای تصور می كنند با وعده های دیگران مملکت آباد می شود 

دو ســد در حال تکمیل است و برای انتقال آب سد 
طالقان به قزوین نیز اعتبارات لازم در نظر گرفته شده 

و تصمیمات لازم اتخاذ شده است.
روحانی اضافه کرد: سیاســت دولت این است که 

پروژه های مربوط به آب و فاضلاب را بخش خصوصی 
تکمیل کند و دولت نیز در بخش هایی که نیاز باشد، 

از جمله خرید آب، تعهدات لازم را ارائه نماید.
رئیس جمهور با تاکید بر لزوم صرفه جویی و مصرف 

از ناهنجاری هــا در این ارگان وجود ندارد اما نیروی انتظامی 
مردانه ایستاده و از رشد فساد جلوگیری می کند.
بخشی از فیش های نجومی

 علنی نشده است 
آیت الله جنتی حیف و میل بیت المال را یکی از فسادهای 
مشکل ســاز جامعه دانست و عنوان کرد: فیش های نجومی 
یکــی از آفت های جامعه اســت که امیدواریــم خداوند به 
عاملان معرفی و شناســایی این فیش ها اجر دهد و اکنون 
بخشــی از این فیش های نجومی علنی نشده و پشت پرده 
مانده است در حالی که مسئولان برخوردهای لازم را انجام 
نداده اما باید پشت پرده را آشکار و با متخلفان برخوردهای 

لازم را می کردند.
به گزارش رســا، رئیس  مجلس خبرگان در ادامه گفت: 
یکی از منکرات امروز وطن فروشی است،  عده ای تصمیم به 
این دارند که با دیگران معامله کنند و ملت را به آنها بفروشند 

و تصور می کنند که با وعده های دیگران همه چیز درســت 
شده و مملکت آباد می شود، از این رو می گویند که ما باید 

تسلیم آنها باشیم.
رئیس  مجلس خبرگان رهبری با بیان این که ظاهرا تجربه 
برجام برای این افراد کافی نبوده اســت، گفت: این قدر رفتند 
و آمدند و زحمت کشــیدند، نوشتند و امضا کردند حال خود 
آنها می گویند طرف به عهدش وفا نکرده است، شما که این را 
می گویید چگونه مجددا می خواهید اعتماد کنید و بعدا با آنها 
قرارداد بسته، معامله کنید و مذاکرات سیاسی داشته باشید، 
آیا اسم این را نمی توان وطن فروشی و مردم فروشی گذاشت؟

رئیس  مجلس خبرگان رهبری با تاکید بر اینکه فتنه های 
دشمن مشکلات بسیاری را برای جامعه اسلامی به دنبال داشته 
است، تصریح کرد: اکنون هم فتنه 88 به عنوان یک منکر در 
برخی از نقاط کشور قابل مشاهده است چرا که اصحاب فتنه 
فعال هســتند و در مسائل سیاسی دخالت می کنند و به آنها 

بهینه آب، گفت : سطح سفره های آب زیرزمینی مرتبا 
در حال کاهش است و ضرورت دارد با صرفه جویی و 
اقداماتی از جمله کشت گلخانه ای و آبیاری مدرن با 

مشکل کم آبی مقابله کرد.
روحانی خاطرنشان کرد: اقداماتی که دولت یازدهم 
قرار اســت امسال و ســال آینده در حوزه آب استان 
قزوین انجام دهد، بیش از کل طرح هایی اســت که 
از آغاز تاکنون نسبت به آب استان انجام شده است.

رئیس جمهــور همچنین از اقدامــات دولت در 
زمینه برق ، بهداشــت و درمان و گردشگری استان 
و اختصــاص اعتبــارات لازم در این حوزه خبر داد و 
گفت: بنای دولت بر این است که تصمیماتی که برای 
توســعه و پیشرفت استان گرفته است، طی امسال و 

سال آینده اجرایی شود.
رئیس جمهور اضافه کرد: در اســتان قزوین قرار 
است تا پایان امسال حدود 1000 واحد تولیدی فعال 
شــوند که می تواند اقدام خوبی برای اشتغال و رونق 

تولید استان باشد.

مسئولیت هایی داده شده است.
وی با بیان اینکه روحانیت باید نسبت به معرفی منکرات 
در جامعه اسلامی اهتمام جدی داشته باشند، مطرح کرد: رشد 
فساد، تفرقه، افزایش آزادی نامتعارف ]روابط[ دختران و پسران، 
تبعیض و بی عدالتی از منکرات جامعه اســلامی است که باید 

برخوردهای لازم برای رفع این منکرات انجام شود.
آیت الله جنتی از دیدار خود با رهبر انقلاب اسلامی در شب 
چهارشــنبه یاد کرد و گفت: در این دیدار از اقدام اخیر ایشان 
که برای جلوگیری از برپا شــدن آتش فتنه بوده است، تشکر 
کردم چراکه ایشــان با بینش مطلوب سیاسی خود فتنه را در 
نطفه خفه کردند؛ امیدواریم سایه ایشان تا ظهور امام زمان)عج( 

بر کشور باشد.
همچنین به گزارش تسنیم، در ادامه جلسه هر یک از اعضا 
درباره مسائل مهم داخلی و مسائل مربوط به مجلس خبرگان 
رهبری، نکاتی را بیان کردند که اهم مطالب قابل انتشار ارائه 

شده در این جلسه به شرح زیر است:
1. انتقاد از وضعیت فرهنگی کشور به ویژه در حوزه حجاب 

و عفاف و فضای مجازی.
2. تاکید بر توجه جدی به فرمایشات مقام معظم رهبری به 
عنوان فصل الخطاب و پرهیز از القای فضای دوقطبی در جامعه.

3. استفاده مناسب از ظرفیت مناسب ماه های محرم و صفر 
و مجالس عزاداری سرور و سالار شهیدان برای نشر معارف دینی 

و تحکیم مبانی انقلاب اسلامی.
4. تاکید بــر جایگاه والای ولایت فقیــه و رهبری نظام 

اسلامی.
5. تاکید بر نقش موثر مجلس خبرگان رهبری در بصیرت 

افزایی برای حضور آگاهانه در انتخابات سال 96.
6. ضرورت هوشیاری و رعایت مصالح عالی نظام در انعقاد 

قراردادهای اقتصادی بین المللی.
در بخش دیگری از جلسه، روسای کمیسیون های مجلس 
خبرگان رهبری گزارشی از برنامه ها و جلسات کمیسیون های 

خود ارائه کردند.

و تحقیقات مجلس  رئیس کمیســیون آموزش 
شورای اسلامی گفت: طرح تحقیق و تفحص از صندوق 
ذخیره فرهنگیان در کمیسیون آ موزش به اتفاق آرا 
تصویب شده و در حال حاضر به هیئت رئیسه مجلس 

ارسال شده است.
محمدمهدی زاهدی با بیان اینکه هیئت رئیسه مجلس 
بایــد این طرح تحقیق و تفحص را در دســتور کار مجلس 
قــرار دهد، به فارس گفت: چنانچــه مجلس رای به اجرای 
تحقیق و تفحص داد، کمیته کاری تشــکیل می شود تا این 

کار را انجام دهد.
وی درخصوص بازداشت افراد منتسب به صندوق ذخیره 
فرهنگیان، گفت: بنده نیز اطلاعیه دادستانی را دیده  ام اما از 

جزئیات آن مطلع نیستم.
رئیس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس درخصوص 
سرانجام طرح استیضاح وزیر آموزش و پرورش، تصریح کرد: 
آ یین نامه داخلی مجلس می گوید اگر بیش از 10 نماینده این 
موضوع را مطرح کنند، باید در اولین جلســه علنی مجلس 

طرح استیضاح اعلام وصول شود.
زاهدی تاکید کرد: واقعیت این است که موارد مطرح شده 

در طرح اســتیضاح  اکثرا حرف های درست و دقیقی است، 
برای نمونه، یکی از بندهای استیضاح، نابسامانی های موجود 
در صندوق ذخیره فرهنگیان اســت و بخشــی در خصوص 

رتبه بندی معلمان و وضعیت شاغلین و بازنشستگان است.
وی افــزود: بحث دانشــگاه فرهنگیــان از جمله موارد 
مطروحه در طرح استیضاح است، این که سه سال این دانشگاه 
سرپرست داشته باشد و هنوز به نتیجه لازم نرسیده باشند.

زاهدی با بیان اینکه انتظار بود وزارت آموزش و پرورش از 
زمانی که این بحث مطرح شد، اقدامات مناسبی انجام دهد، 
گفت: متأسفانه در طول حدود 40 روزی که از طرح استیضاح 
و ارجای آن به کمیسیون آموزش می گذرد، مسئولان و وزیر 
آموزش و پرورش حساسیتی نسبت به این مطالبات به حق 

انجام نداده اند.
وی متذکر شد: البته تعدادی از نمایندگان امضاهای خود 
را درخصوص اســتیضاح پس گرفتند، اما هنوز بیش از 40 
نفر از نمایندگان امضای خود را پس نگرفته اند ضمن اینکه 
همان کسانی که امضاهای خود را درخصوص استیضاح پس 
گرفتند، وجود برخی مشــکلات جدی در آموزش و پرورش 

را قبول دارند.

وی اظهار داشــت: دولت باید از مجرای دیپلماســی و 
حقوقــی حقوق ملت ایران در برجــام را پیگیری کند و از 
فرصت سوزی بیشتر در برجام برای کشور جلوگیری کنند.

عضو هیئت رئیســه مجلس خاطرنشــان کرد: چندی 
پیش منتقدین بدعهدی آمریکا را گوشزد می کردند و امروز 
که چند ماه از اجرای برجام گذشــته ما شاهد تحقق این 

گفته های منتقدان در بدعهدی آمریکا هستیم.
اذعان دیرهنگام

 به غیرقابل اعتمادبودن آمریکا
به گزارش فارس، حجت الاسلام علیرضا سلیمی نماینده 
مردم محلات در مجلس با اشاره به اینکه سخنان محمدجواد 
ظریف وزیر امور خارجه در نیویورک مبنی بر عمل نکردن 
آمریــکا به تعهدات خــود در برجام، اذعــان دیرهنگام به 
واقعیت پشــت پرده لبخندهای آمریکاست، گفت: پیش از 
مذاکرات نیز بارها از سوی دلسوزان، خلف وعده آمریکایی ها 

پیش بینی شده بود.
سلیمی با تاکید بر اینکه امروز، دیگر قطعاً ماهیت کریه و 

غیرقابل اعتماد آمریکا برای وزارت امور خارجه و دستگاه های 
دیپلماسی کشور افشا شده است، تصریح کرد: طبق مصوبه 
مجلس نهم ـ اقدام متناسب و متقابل دولت در اجرای برجام 
ـ در صورت عمل نکردن طرف مقابل به وعده های خود باید 

هرچه سریعتر اقدام متقابل از سوی ایران انجام شود.
لزوم انتشار گزارش رسمی

 کمیته نظارت بر اجرای برجام 
منصور حقیقت پور مشاور رئیس مجلس شورای اسلامی و 
عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس نهم با اشاره به بدعهدی 
آمریکا در اجرای تعهدات خود در برجام با توجه به گذشت 8 
ماه از اجرایی شدن اظهار داشت: به نظر بنده کمیته نظارت 
بر اجرای برجام که در شــورای عالی امنیت ملی قرار دارد 
و همچنین این شــورا باید نسبت به بدعهدی های آمریکا 
در اجرای برجام نظر قطعی و رســمی خود را اعلام کرده و 

گزارشی در این رابطه ارائه کنند.
حقیقت پور افزود: شورای عالی امنیت ملی باید درباره 
بدعهدی آمریکا و اجرای تعهدات طرف مقابل ضرب الاجل 

یــک ماهه تعیین کند که اگر آنهــا در این ضرب الاجل به 
تعهــدات خود پایبند بوده و عمــل کردند که هیچ اما اگر 

عمل نکنند ما باید به وضعیت ماقبل و گذشته برگردیم.
وی با تاکید بر اینکه کمیته نظارت بر اجرای برجام که 
در شورای عالی امنیت ملی مستقر است باید درباره بدعهدی 
آمریکا اظهار نظر رسمی کند،  گفت: آمریکایی ها اکنون به 
شدت درگیر مسائل منطقه ای از جمله یمن و سوریه هستند 
کــه در این میان اگر مــا بخواهیم مجددا وضعیت فعالیت 
هســته ای مان را به شرایط گذشته و ماقبل از توافق برجام 
برسانیم و شــرایط مانند گذشته شود به ضرر آمریکایی ها 
خواهد بود لذا باید با اســتفاده از این حربه یعنی بدعهدی 

آمریکا بر کوس رسوایی آمریکایی ها را در جهان بکوبیم.
خوشبینی دولتمردان به دشمن

فواد ایزدی کارشــناس مســائل آمریکا در واکنش به 
اعتراف ظریف وزیر امور خارجه کشورمان در شورای روابط 
خارجی آمریکا مبنی بر بدعهدی ایالات متحده در اجرای 
برجام گفت: البته سخنان آقای ظریف در این شورا همخوانی 
بیشــتری با واقعیت ها داشــت و همین قدم اول است که 

واقعیت ها را آن گونه که هست بیان می کند.
ایزدی با بیان اینکه هنــوز دولتمردان به دنبال درک 
صحیحی از طراحی دشمن نیستند، گفت: چراکه دولتمردان 
تمام قد از FATF حمایت می کنند. دلیل طرفداری نیز این 
است که هنوز متوجه نیستند آمریکا از این ابزارها استفاده 
می کند تا به هدف خود در قبال ایران که گرفتن اهرم های 

قدرت ایران است، برسد.
کارشناس مسائل آمریکا خاطرنشان کرد: زمانی که شما 
درک درســتی از طراحی دشمن نداشته باشید و هنوز به 
طرف مقابل خوشبین باشید، نتیجه این می شود که درک 
نمی کنید طرف مقابل متنی را مکتوب به شما داده اما آن 
را اجرا نمی کنند حال به شما قول شفاهی داده و شما نیز 

انتظار دارید او به قول شفاهی خود عمل کند.
عدم تحقق وعده گشایش اقتصادی در پسابرجام

لطف  الله فروزنده معــاون پارلمانی دولت دهم با انتقاد 
از تناقض گویی دولتمردان در خصوص برجام گفت: آقایان 
نباید در خارج از برجام از عدم اجرای تعهدات توسط طرف 
مقابل گلایه کنند آن وقت در داخل بگویند برجام دستاورد 

مهمی بود.
فروزنــده افزود: امروز بحث منافع ملت ایران در مقابل 
آمریکایی ها مطرح اســت. تمام شعار و وعده دولت این بود 
که از طریق برجام بتوانند مشکلات اقتصادی را حل کنند 

اما امروز می بینیم که این گونه نشده است.

۴0 نماینده طرح استیضاح فانی را امضا کردند

ارسال طرح تحقیق و تفحص از »صندوق ذخیره فرهنگیان«
 به هیئت رئیسه مجلس

وزیر سابق اطلاعات گفت: در مذاکراتی که 
در موضوع ســوریه با سعودی ها داشتیم نایف 
ولیعهد عربســتان به ما گفت با تمام هستی با 

انقلاب اسلامی می جنگیم . 
به گزارش تسنیم، حجت الاسلام حیدر مصلحی 
وزیر ســابق اطلاعات در مســجد محمدیه تهران با 
اشــاره به اینکه عده ای درخواســت کردند »درباره 
سوریه با عربســتان مذاکره کنیم « گفت:  با گذشت 

زمان جلساتی در شــورای امنیت  ملی برگزار شد و 
تصمیم بر این گرفتند که گروهی به عربستان رفته و 
مذاکراتی انجام دهند ، تصمیم گرفته شد که بنده را 

به عنوان سرگروه بفرستند.
حجت الاســلام مصلحی خاطرنشان کرد : زمانی 
که برای مذاکره به عربستان رفته بودم نایف ولیعهد 
وقت عربستان بود و بنده با وی گفت وگوهایی انجام 
دادم ، وی گفت که آل  سعود در دوران جنگ صدام با 

ایــران ، بیش از 40 میلیارد دلار به صدام کمک کرده 
بود. همچنین براساس اسنادی که داریم کشورهای 
حوزه خلیج فارس بیش از 70 میلیارد دلار به صدام 
کمک کرده بودند و نایف گفت که آل  ســعود با تمام 

هستی با انقلاب اسلامی می جنگد.
وی درباره تبادلات علمی اروپا و آمریکا با ایران و 
اشتباه برخی مسئولین در این زمینه تصریح کرد : اخیرا 
گروهی در پوشش هیئت علمی از خارج کشور برای 

بازدید از دانشگاه تهران و تبادلات علمی به ایران آمده 
بودند ، برخی دوستان بررسی کرده و متوجه شدند که 
 CIA این گروه علمی از کارشناسان کارکشته سیاسی
بوده و به عنوان گروه علمی به داخل کشور آمده بودند!
حجت الاسلام مصلحی در پایان خاطرنشان کرد: 
ســناتور آمریکایی وارد ایران می شــود و سخنگوی 
وزارت خارجه می گوید که ما از این موضوع اطلاعی 

نداشته ایم.

حجت الاسلام مصلحی :

ولیعهد عربستان در مذاکره بر سر سوریه به ما گفت با تمام هستی علیه انقلاب اسلامی می جنگیم

وزیر اطلاعات: 
سرویس های امنیتی بیگانه از پوشش بنز و پژو

 برای نفوذ استفاده می کنند 
وزیر اطلاعات گفت : مبدأ نفوذ سرویس های امنیتی است اما از پوشش 
شرکت بنز و پژو و دیگر شرکت های تجاری و توریستی نیز استفاده می کنند 

که باید مورد مطالعه و بررسی قرار گیرد.
به گزارش تسنیم حجت الاسلام سید محمود علوی ظهر امروز در سیزدهمین 
همایش دادســتان های عمومی و انقلاب و نظامی سراسر کشور که در محل سالن 
ولی عصر)عج( دادگســتری کل خراسان رضوی برگزار شد، اظهار داشت:  تهدیدها 
در برابر فرصت ها اندک اســت، اما اگر همین تهدید اندک نیز شــناخته و برطرف 
نشود ضربه و آسیب خود را وارد می کند ضمن اینکه زیان از دست دادن فرصت ها 
و بهره برداری نشــدن از آن بیش از  تهدیدها می تواند باشد لذا دستگاه های متولی 
بایــد به فرصت ها بپردازند. وی ادامه داد: تهدیدها ما را به مقابله می طلبد و اکنون 
عرصه، عرصه جنگ با تهدیدهاست بنابراین غفلت و ناهوشیاری قابل قبول نیست و 

در عرصه نبرد خوابیدن روا نیست چرا که دشمن غفلت نمی کند.
وزیر اطلاعات با اعلام اینکه وزارت اطلاعات مسئولیت وسیعی در حوزه مقابله 
با نفوذ دارد، گفت: وزارت اطلاعات با هوشــمندی، دقت و مطالعه درصدد است که 

یک کار دانش بنیان در عرصه مقابله با نفوذ داشته باشد.
وی با ابراز اینکه مســئله نفوذ امروز جدی تر و اساسی تر از گذشته شده است ، 
تصریح کر د:   وقتی پنجره ای برای و رود هوای تازه باز می شود حشرات موذی هم به 
داخل می آیند اما راه حل جلوگیری از ورود حشــرات بستن پنجره نیست بلکه باید 

مانعی برای ورود حشرات ایجاد کرد.
وی با اشــاره به اینکه مواردی بوده که فرد به  جرم جاسوسی دستگیر شده اما 
در بررسی کارشناسان ما این گونه نبوده است، افزود: باید برخوردها را واقعی کرده و 
با عناوین مجرمانه واقع بینانه و واقع گرایانه برخورد کنیم تا آسیب ها به حداقل برسد.

علوی دیگر تهدیدات را عملیات روانی علیه دستگاه قضا با این هدف که آنان را 
به صدور احکام دلخواه وادار نمایند عنوان کرد و افزود:  هیچ فرد حقیقی و حقوقی 
حتی دستگاه های حاکمیتی حق ندارند دستگاه قضا و قضات را تحت فشار قرار دهند.
وی تصریح کرد: مبدأ نفوذ سرویس های امنیتی است اما از پوشش شرکت بنز و 
پژو و دیگر شرکت های تجاری و توریستی نیز استفاده می کنند که باید مورد مطالعه 
و بررسی قرار گیرد چرا که بخشی از اطلاعات دشمن از طریق نفوذ و بخشی دیگر 
از طریق تخلیه تلفنی انجام می شود. وزیر اطلاعات  تهدیدهای تروریستی را از دیگر 
محورهای مورد توجه دشمن خواند و گفت: با همه تلاش های صورت گرفته از سوی 
دشمنان این ملت و نظام با اشراف اطلاعاتی وزارت اطلاعات و همکاری دستگاه های 
قضایی این موضوع مهار شده و حتی یک مورد عملیات تروریستی موفق در کشور 

نداشته ایم و به  طور کامل تدبیر شده است.
وزیر اطلاعات با اظهار اینکه تدبیرها در مقابله با تهدیدها باید در چارچوب شرع 
مقدس اســلام باشد، گفت: مسیر موفقیت مسیر توجه به ارزش های اخلاقی است 

و در این راه از همکاری های قوه قضاییه با وزارت اطلاعات کمال تشکر را داریم.

مراسم اختتامیه چهاردهمین اجلاس پیرغلامان حسینی 
در بندرعبــاس برگزار و در این مراســم از برگزیدگان 
چهاردهمین اجلاس تجلیل از پیرغلامان و خادمان حسینی 
از سوی رئیس رسانه ملی و با حضور مقامات و مسئولان 

استانی تجلیل شدند.
علی عسکری، رئیس صداوسیما در این مراسم، با بیان اینکه 
برکت امام حسین می تواند در تمام عرصه ها مددکار و یار ما باشد، 
گفت: امام راحل با نام مبارک حســین انقلاب و رژیم طاغوت را 
سرنگون و نظام اسلامی را برپا کرد و با نام حسین کشور ما ایستاده 
و مقاومــت کرده و در حال تبدیل شــدن به قدرتی منطقه ای و 
جهانی هســتیم و هر روز قدرت ایران به برکت حماسه حسینی 

رشد پیدا کرده است.
وی اظهار داشــت: مداحان حسینی که این حماسه بزرگ را 

روایت گری می کنند، موجب بصیرت افزایی در جامعه می شوند.
آیت  الله غلامعلی نعیم  آبادی، نماینده ولی فقیه در هرمزگان و 
امام جمعه بندرعباس نیز در این مراسم گفت: پیرغلامان در ماه 
محرم باید پیام های امام حســین)ع( که ناب ترین و باارزش ترین 
پیام هاســت را جهت ترویج دین مبین اســلام و ارزش های ناب 

محمدی به گوش بشریت برسانند.
جاسم جادری، استاندار همدان نیز اظهار داشت: در این اجلاس 
صدها خادم حسینی از کشورمان و 35 نفر از 17 کشور زیر پرچم 

حسینی گرد هم آمدند.
نظام اسلامی جانشــین دبیر چهاردهمین اجلاس تجلیل از 
پیرغلامان حســینی گفت: در ایــن دوره از اجلاس مداحانی از 
کشورهای نیجریه، افغانستان، عراق، ترکیه،  هندوستان، پاکستان، 
قطر، لبنان و علمایی از جامعه  المصطفی حضور داشتند.این اجلاس 

سال آینده در اصفهان برگزار خواهد شد.
به گزارش خبرگزاری رسا، سید حسین العماد از کشور یمن، 
بوس اوتس از ترکیه، شیرزاد عبدالولی از افغانستان، نذیر رهبر از 
کشور هندوستان، سید عبدالعزیز عبدالموسوی از عراق از خادمان 
حرم امام حسین)ع(، علی الجراح از عراق، شهرزاد دوربین از کشور 
سوریه، محمد جاوید نوروز زاده افغانستان، سید نوسنی از کشور 
هندوســتان، حسن حسن از بعلبک لبنان از برگزیدگان خارجی 
اجلاس چهاردهمین بودند.همچنین از موبد رستم کاوسیان زاده 
از موبد )آتشکده زرتشتیان( یزد، ماموستا محمدامین میرزایی زاده 
از کردســتان و مولوی محمد صدیق فهیمی از علمای اندیشمند 
هرمزگان نیز در مراسم اختتامیه این اجلاس تجلیل شد. در بخش 
انتهایی این مراسم نیز با پخش کلیپی از خطیب ملی عاشورایی، 
آیت الله مصطفوی مسن ترین پیر غلام حسینی با 123 سال سن 
به عنوان چهره ماندگار اجلاس پیرغلامان حسینی تجلیل و نشان 
تجلیل از این پیر غلام حسینی به نمایندگی به فرزندش اهدا شد.
در این مراســم، انیمیشن ناسور عصر پنجشنبه در اختتامیه 
چهاردهمین اجلاس تجلیل از پیرغلامان حسینی در بندرعباس 
ساخته کیانوش دالوند با موضوع وقایع روز عاشورا رونمایی شد.

اولین کنگره بزرگداشت شهدای روحانی مدافع حرم با سخنرانی آیت الله 
مکارم شیرازی و پیام آیت الله سبحانی در مدرسه عالی امام کاظم)ع(  قم 

برگزار شد.
آیت الله مکارم شیرازی: تجربه شکست

 برای حامیان دیروز صدام و امروز داعش تکرار می شود
به گزارش خبرگزاری فارس، آیت الله مکارم شیرازی در این کنگره ابراز داشت: 
روحانیون مدافع حرم جان خود را در طبق اخلاص گذاشته اند و در مقابل دشمنان 
اســلام که قصد ویرانی کشورهای اســلامی را دارند، به پا خاسته  و شربت شهادت 
نوشــیده اند و این کنگره به دنیا ثابت می کند اگر روحانیت مردم را به جانفشــانی 

دعوت می کند، خود آن هم در صف اول قرار می گیرد.
وی با اشاره به حدیثی از پیامبر گرامی اسلام)ص( گفت: اگر نگاهی به حوادث 
تاریخی داشــته باشــیم، می بینیم که طبیعت حوادث تاریخی اینگونه است که با 
گذشت زمان کهنه می شود؛ جنگ جهانی دوم از حوادث مهم تاریخی بود و در آن 
30 میلیون کشــته و 30 میلیون مجروح بر جای گذاشت و بخش های عظیمی از 
دنیا را تحریم کرده و از بمب اتم برای ویران کردن دو شهر ژاپن استفاده شد ولی 

با گذشت زمان در حال فراموشی است.
آیت الله مکارم شیرازی خاطرنشان کرد: در عین حال می بینیم که حادثه عاشورای 
امام حسین)ع( با گذشت بیش از 13 قرن سال به سال شکوفاتر و با عظمت تر است؛ 
این حادثه نه تنها فراموش نمی شود بلکه هر سال بر عظمت آن نیز افزوده می شود 

و شاهد آن هم مراسم های عاشورا و برگزاری راهپیمایی اربعین حسینی است.
استاد درس خارج حوزه بیان داشت: در دنیای امروز اسلام، مکتب اهل بیت)ع( 
و ایران اســلامی مزاحم منافع نامشروع قدرت های سلطه گر است؛ ما هرگز از انبوه 
جمعیت واهمه ای به خودمان راه نمی دهیم. قدرت های جهانی دســت به دســت 
هم دادند و با کمک به صدام می خواســتند نور اسلام و انقلاب اسلامی را خاموش 
کنند ولی نتوانســتند به اهداف خود برســند. این مرجع تقلید تاکید کرد: کسانی 
که روزی صدام را حمایت می کردند الان هم در ســوریه حامی داعش هستند ولی 
همانگونه که در جنگ هشــت ساله گرفتار شکست شدند در سوریه، یمن و عراق 

هم شکست می خورند.
آیت الله سبحانی: جامعه حق شناس 

جان نثاری شهدای مدافع حرم را فراموش نمی کند
همچنین، آیت الله ســبحانی به این کنگره پیامی صادر کرد که بخش هایی از 

آن به شرح ذیل است:
آری پرونده زندگی دنیوی شــهیدان راه حق مختومه می شود؛ ولی در مقابل 
حیات و زندگی دیگری به روی آنها گشوده می گردد و جامعه حق شناس، جان نثاری 
آنــان را فراموش نمی کنــد و یاد آنان در دل تاریخ و اذهان مردم و نوک خامه های 
نویســندگان محفوظ است و بالاتر از آن تا نفخه اولی از حیات لذت بخش برزخی 
بهره مند می شــوند و پیوسته به پویندگان راه شهادت که هنوز به آنها نپیوسته اند 
پیام می فرســتند و می گویند: »و یستبشرون باالذین لم یلحقوا بهم من خلفهم الا 
خوف علیهم و لا هم یحزنون/ و بر آن کسانی که هنوز به آنان نپیوسته اند بشارت 

می دهند، نه بیمی بر آنها است و نه اندوهگین می شوند.
همگی می دانیم، خون هر انسانی مایه حیات او و تأمین گر غذای تمام سلول های 
بی شمار بدن است و با اراقه آن، پیکر انسان به حالت جمادی درمی آید و همه آثار 
خود را از دست می دهد؛ شگفت این جا است که اگر خون شهید مایه حیات دنیوی 
اوســت، ولی همین خون در میدان حق با باطل معجزه آســا است، درخت کهن و 
تناور آیین اسلام را سیراب کرده و آن را از خشک شدن باز می دارد و به پیکر دین 
حیات نوی می بخشــد و با جانبازی و فداکاری به پیام قرآن تجسم می بخشد. اگر 
فداکاری های امیر مؤمنان)ع( و همرزمان او در وقایع بدر، احد، احزاب و حنین نبود، 
اگر شــهادت سالار شهیدان)ع( و یاران او در سرزمین کربلا به وقوع نمی پیوست، 
امروز از اسلام جز نامی نبود، خون پاک آنان بود که به اسلام حیات نوی بخشید تا 

آنجا که محققان می گویند: »الاسلام محمدی الحدوث، حسینی البقاء«.
در پیام آیت الله ســبحانی تصریح شده است: این جانب در اینجا دامن سخن را 
کوتاه کرده و از همه شخصیت ها و مسئولانی که این همایش را پدید آوردند، تقدیر و 
تشکر می کنم بالاخص که این همایش به عنوان تکریم و تجلیل از ایثارگران حرم های 
اهل بیت)ع( برگزار می شــود، شایسته است بگویم آنان مدافعان بیوتی هستند که 
قرآن درباره آن می فرماید: »فی بیوت اذن الله ان ترفع و یذکر فیها اسمه« به طور 

یقین آنان با صاحبان این خانه های نورانی محشور هستند.

اولین کنگره بزرگداشت 
شهدای روحانی مدافع حرم برگزار شد


